
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 2. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 178
I forlængelse af KUU – alm. del – spm. 168 bedes ministerens også redegøre
for følgende spørgsmål:
– Er det rigtigt, at Kulturministeriet ikke har drøftet de advarsler om sikker-

hedsbrist med Nationalmuseet, som vagtmandskabet fremsender i et brev
i oktober 2010, og i så fald hvorfor?

– Findes der opdaterede lister med alarmfrakoblingstilladelser på National-
museet, således at vagterne kan vide, om en person har ret til at få frakob-
let de alarmer, han/hun efterspørger?

– Er det rigtigt, at det gps-system, der skal sikre Bredevagten, aldrig har fun-
geret, og at vagterne aldrig har modtaget træning i dets anvendelse - end-
da på trods af Arbejdstilsynets indskærpelse i 2009?

– Er teknikken, der skal muliggøre verificering af alarmer via overvågnings-
systemet klar til brug?

– Er der udarbejdet instrukser til at skelne falske alarmer fra reelle?
– Er teknikken, der skal sikre alarmoverførsler mellem Brede vagtstue og

Prinsens Palads på plads?
– Er der iværksat uddannelse i de nye procedurer til vagterne?
– Er det rigtigt, at såvel runderinger som det løbende tilsyn er afgørende re-

duceret og udskydes til vilkårlige tidspunkter, når vagterne har mulighed
for det?

– Er der tilstrækkeligt vagtmandskab i forbindelse med de mange aften- og
natarrangementer i Prinsens Palæ, hvor der er forhøjet risiko for hændel-
ser af sikringsmæssig og sikkerhedsmæssig art?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. august 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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